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VIU L’EXPERIÈNCIA 
MORABANC 

ANDORRA, COMPRA 
EL TEU PACK 

10% DE DESCOMPTE SOBRE EL 
PREU DE TAQUILLA

Paquet 1
15/11 Fiatc Joventut
13/12 Ucam Múrcia
4/1 Reial Madrid
7/2 Guipuzkoa Bàsquet
14/3 Iberostar Tenerife

Paquet 2
30/11 València Bàsquet
28/12 Cai Saragossa
17/1 FB Barcelona
28/2 Bruixa d’Or Manresa
28/3 Montakit Fuenlabrada
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CONSELL DE MINISTRES

Nova emissió de deute en 
la modalitat de bons
L’executiu ha donat el vistiplau a 
una nova emissió de deute de 100 
milions d’euros en la modalitat de 
bons. Es tracta d’una emissió que 
es fa per renovar-ne una que venç 
el 5 de desembre.

Aquesta emissió s’estructura 
en dos trams, una de 50 milions 
per als particulars i una altra pel 
mateix import i destinada a les 
empreses públiques. D’aquesta 
manera, tal com va recordar el 
ministre de Finances, Jordi Cinca, 
en una emissió amb les mateixes 
característiques van ser la Caixa 
Andorrana de Seguretat Social, 
Andorra Telecom i l’Institut Na-
cional Andorrà de Finances les 
entitats que van invertir en aquest 
deute de l’Estat. 

L’emissió tindrà una durada 
de divuit mesos i un rendiment 
d’amortització del 0,75% l’any, 
que es pagarà quan es doni el ven-
ciment. Així, el preu de l’emissió 
de les unitats serà de 988,88 euros. 
La data límit de formalització de 
les sol·licituds de subscripció serà 
l’1 de desembre i el venciment 
serà el 3 de juny del 2016. 

CINCA DEFENSA MARTÍ
D’altra banda, i qüestionat sobre 
les paraules d’Antoni Martí posant 
a disposició del partit la seva can-
didatura a cap de Govern, Cinca 
va exposar que “la millor opció 
que té DA” per encapçalar el pro-
jecte és Martí. “No hi ha una mi-
llor persona ni tindria sentit que 
no fos ell qui liderés” el projecte, 
va remarcar Cinca, que va afegir 
que el que va fer Martí al davant 
del partit va ser un “acte d’hones-
tedat” tenint en compte que ha es-
tat una legislatura de molt desgast. 
Cinca, però, creu que hauria de 
ser Martí qui lideri el projecte per 
acabar la reforma iniciada.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Jordi Cinca.
  // T. M.

CONSELL GENERAL

Bartumeu presenta quatre 
esmenes a la Llei de l’IRPF
El president del grup mixt, Jau-
me Bartumeu, ha presentat 
quatre esmenes al projecte de 
modificació de la Llei de l’IRPF, 
especialment adreçades a supri-
mir un article –el 9– i una dis-
posició final –la primera– que 
introdueixen noves facilitats de 
deducció de l’impost. L’article 
que es vol suprimir introdueix 
una modificació “més que dis-
cutible” a l’IRPF mitjançant una 
nova disposició transitòria cin-
quena. La modificació estableix 
una exempció pels dividends 
que corresponen a beneficis no 
distribuïts obtinguts abans de 
l’aplicació de l’impost de socie-
tats. L’exempció dels dividends 
a l’IRPF està motivada perquè la 
societat que els ha repartit ja ha 
tributat en l’impost de societats 
pels beneficis. En conseqüència, 
si es tornen a gravar quan l’accio-
nista els rep, s’estaria davant d’un 
cas de doble imposició. Ara bé, si 
resulta que els beneficis han es-
tat obtinguts abans de l’aplicació 
de l’impost de societats, aquests 
beneficis no han tributat i, per 

tant, no té sentit declarar-ne 
l’exempció en l’àmbit de l’IRPF. 

La disposició final introdueix 
un canvi a l’impost sobre soci-
etats. Per gaudir de l’exempció 
per evitar la doble imposició es 
vol permetre, amb la disposi-
ció final, que l’exempció tam-
bé s’apliqui quan els dividends 
percebuts corresponguin a be-
neficis obtinguts abans de l’apli-
cació de l’impost de societats. 
Si els beneficis no han tributat 
en l’impost de societats, perquè 
són anteriors a la seva aplicació, 
no hi ha cap doble imposició, i 
per tant no té sentit permetre’n 
l’exempció, segons SDP.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Jaume Bartumeu.
  //T. M.

ORDINO

Visita pastoral 
de Vives
L’arquebisbe d’Urgell i co-
príncep episcopal, Joan-Enric 
Vives, va continuar ahir la 
visita pastoral a la parròquia 
d’Ordino per conèixer les 
instal·lacions esportives i 
educatives. Vives va qualificar 
de “magnífics” els edificis de 
l’Escola Andorrana i la Fran-
cesa, recentment ampliats, 
i va dir que va ser molt ben 
acollit tant pels alumnes com 
pel claustre. “Crec que tenim 
un sistema escolar molt bo i 
n’hem d’estar orgullosos”, va 
afegir, al mateix temps que va 
remarcar la “normalitat” que 
suposa el fet que l’escola tam-
bé aculli alumnes amb alguna 
discapacitat. La visita pasto-
ral de Vives a Ordino finalit-
zarà avui dijous.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

Vives durant la visita.
  // AGÈNCIES


